

五十週年感恩聯合崇拜

50th ANNIVERSARY CELEBRATION COMBINED WORSHIP

1/26/2025 10:00am

A LEGACY OF FAITHFULNESS

忠心的傳承



HOUSTON
CHINESE CHURCH
曉士頓中國教會

歡迎	WELCOME
宣召	CALL TO WORSHIP
榮耀歸於真神	<i>TO GOD BE THE GLORY</i>
祢的信實廣大	<i>GREAT IS THY FAITHFULNESS</i>
頌禱	PRAYER OF PRAISE
我時刻需要祢	<i>I NEED THEE EVERY HOUR</i>
認罪禱告	PRAYER OF CONFESSION
我時刻需要祢	<i>I NEED THEE EVERY HOUR</i>
赦罪確據	ASSURANCE OF PARDON
不是我，是基督住我心	<i>YET NOT I BUT THROUGH CHRIST IN ME</i>
感恩禱告	PRAYER OF THANKSGIVING
獻給我天上的主	<i>OFFER TO MY HEAVENLY LORD</i>
50週年紀念影片	50TH ANNIVERSARY COMMEMORATIVE VIDEO
啓示錄 3:7-13	REVELATION 3:7-13
致忠心教會的一封信	LETTER TO A FAITHFUL CHURCH
主必保守我	<i>HE WILL HOLD ME FAST</i>
聖餐	HOLY COMMUNION
大使命	GREAT COMMISSION
三一頌	DOXOLOGY
祝福	BENEDICTION
基督得勝者	<i>CHRISTUS VICTOR</i>
報告	ANNOUNCEMENTS
散會	DISMISSED

報告事項

50週年紀念品

慶祝我們的50週年紀念，每個家庭都可以領取兩個紀念杯。請在禮拜結束後，到大廳設置的紀念品櫃檯領取。此外，教會將出版50週年紀念刊物，敬請期待。

全教會野餐日及退修會

將於5月3日舉行全教會野餐，這將是一個充滿樂趣的日子，歡迎大家參加！我們也很高興宣布全教會退修會將於10月17日至19日舉行。請預留時間我們一起參加這段團契、敬拜和靈命成長的時光。

感恩神豐富的供應

感謝神豐富的供應及會友們慷慨奉獻，雖然增加了新購大樓的管理費用，2024年有23萬元結餘。

新大樓改建近況

請參閱 building.hcchome.org 或掃二維碼了解最新進度及狀況。新大樓改建認獻總目標：壹仟柒佰陸拾萬元。目前已經認獻的進度：\$2,607,759.75。

2025年長執會同工就職禮

將於2/2(下主日)分別在英語、粵語及華語堂舉行，請大家為這個團隊代禱，求神賜他們合一的靈，全心全意地服事主。

Announcements

50th Anniversary Memorabilia

To celebrate our 50th anniversary, we are giving away two mugs per household after today's service. Please pick up your gift at the table in the lobby. There will also be a special Anniversary Journal published later this year.

Save the Dates: Churchwide Picnic & Churchwide Retreat

Mark your calendars for our churchwide picnic on Saturday, May 3rd! We are also excited to announce a special churchwide retreat on October 17-19, 2025. Please save the dates for these upcoming events to commemorate our 50th anniversary!

2024 Year-End Operating Surplus

Praise God for his gracious provision through the generous contributions of our people! Despite the increased operating expenses for the newly purchased building, we still ended 2024 with an operating surplus of \$231,050.

New Building Renovation Campaign

Out of the total fundraising goal for the new building renovation (\$17.6M), \$2,607,759.75 has been pledged. To make a pledge towards this project, visit building.hcchome.org or scan the QR code.

2025 Church Council Installation

This year's Church Council will be installed next Sunday, Feb 2nd in the English, Cantonese, and Mandarin services. Please pray for our lay leaders, asking God to grant them a spirit of unity and wholehearted service to the Lord.



building.hcchome.org